
Fra: Svein Dugstad <svein.dugstad@pensumgroup.no> 
Sendt: fredag 21. april 2023 14:27
Til: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no>
Emne: SV: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1

Hei Roar,

Takk for dette reviderte referatet.

Jeg kommer tilbake med kommentarer til hva daglig leder Kristina Vedal i Jernbaneveien 11 Utvikling AS
skriver til dere vedrørende mine innspill til møtereferatet.

Jeg ber deg derfor avvente med å sende ut endelig referat før du har mottatt mail fra meg 
førstkommende mandag.
På forhånd takk.

God helg !

Mvh
Svein Dugstad

Fra: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no> 
Sendt: torsdag 20. april 2023 17:19
Til: Svein Dugstad <svein.dugstad@pensumgroup.no>
Emne: SV: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1

Hei, Svein.

Vedlagt ligger revidert referat der tekst som er supplert/endret er skrevet i oransje farge. Jeg har snakket 
med Seberg som ikke husket hva Skui sa. Jeg har også vært i kontakt med Skui for å få bekreftelse på hva 
som ble sagt.  

_______________________
Med vennlig hilsen 
 
Roar Askeland  
Bærum kommune, Regulering 
telefon 986 17 231 

Fra:                                              Roar Askeland
Sendt:                                        fredag 14. april 2023 15:02
Til:                                               'svein.dugstad@pensumgroup.no'
Kopi:                                           'Elena Jakobsen'; steinar.skui@profier.no; 'Kristina Vedal'; Kjell Seberg

mailto:roar.askeland@baerum.kommune.no
mailto:svein.dugstad@pensumgroup.no


Emne:                                        VS: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret 
i Gamle Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1

 
Hei, Svein. Jeg videresender kommentarer fra Profier til innspillene du hadde til referatet. 
 
Det var Kjell Seberg som svarte på spørsmålet angående hva som skjer hvis sameiet ikke ønsker noen av 
forslagene. Beklager at dette ikke kom med i referatet. Jeg har forhørt meg med Seberg. Han skal ha 
svart at Profier kan stoppe opp prosjektet hvis det ikke blir enighet. Jeg supplerer referatet med svaret 
hans. 
 
Når det gjelder kommentarer til antall parkeringsplasser mv. kan jeg ikke huske at det du skriver ble sagt 
på møtet og jeg finner ikke notater rundt dette fra møtet. Hva sameiet til slutt lander på vil avgjøres i 
prosessen videre. 
 
______________________________
Med vennlig hilsen
 
Roar Askeland
Bærum kommune
Regulering
telefon: 986 17 231
 

Fra: Kristina Vedal <kv@Profier.no> 
Sendt: torsdag 13. april 2023 12:28
Til: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no>
Kopi: Elena Jakobsen <elena.jakobsen@hmark.no>; Steinar Skui <Steinar.Skui@Profier.no>
Emne: SV: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
Hei, 
 
Det er viktig at dette møtereferatet faktisk referer til det som ble sagt i møtet. 
 
Følgende kommentar fra styret; 
Styret i sameiet Gamle Drammensvei 44 har i møte med Bærum kommune , og i senere møter med 
Profier og kommunen, tydelig presisert at styret vil kunne fremme forslag til sameiet om ovennevnte 
under forutsetning av at en eventuell reduksjon av nåværende parkeringsplasser og/eller fjerning av 
betongkonstruksjon kompenseres med tildeling av parkeringsplasser andre steder. Eventuell tomteareal 
som eies av sameiet og som må frigis ved en tverrakse har vi også presisert må kompenseres. 
 
Dette ble ikke nevnt i dette møtet referatet er fra, heller ikke møtet før dette (14 feb). På møtet 14 feb 
kom nettopp dette opp, som var nytt for oss, at de var villige til å redusere ant. parkeringsplasser og 
fjerne betongkonstruksjonen for å kunne få til en tverrakse. Kompensasjon til areal som evt må frigjøres 
til en tverraske har aldri vært nevnt tidligere.
 
Når det gjelder;
Undertegnede spurte i samme møte hva Profier tenker dersom sameiet Gamle Drammensvei 44 ikke 
ønsker noen av forslagene fra Profier.



 
Her kommenterte ikke Steinar Skui, det var Kjell Seberg som snakket vedr. dette i dette møtet. Steinar 
Skui kommenterte dette på selve informasjonsmøtet.
 
Vi ber om at møtereferatet ikke tar inn kommentarer/synspunkter som ikke var nevnt i møtet.
 
 
Med vennlig hilsen
 
Kristina Vedal
T: +47 92 23 68 42 • E: kv@profier.no
 

Postadr: PROFIER AS, Pb. 485, 1373 Asker • Besøksadr: Erteløkka 7, 1384 Asker
Sentralbord: +47 66 79 99 00 • www.profier.no
 

 
 
 
 

Fra: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no> 
Sendt: torsdag 13. april 2023 11:46
Til: Kristina Vedal <kv@Profier.no>; Steinar Skui <steinar.skui@profier.no>
Kopi: Elena Jakobsen <elena.jakobsen@hmark.no>
Emne: VS: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
Hei. Jeg har fått kommentarer fra Dugstad til møtereferatet om Jernbaneveien 11 som ble holdt 
13.03.2023.
 
Dugstad ber blant annet om at referatet blir supplert med spørsmål og svar om hva som skjer hvis 
sameiet ikke ønsker noen av forslagene. Jeg trenger litt hjelp til hva som ble svart av deg, Steinar. Jeg 
husker ikke alt.   
 
Jeg vil oppdatere/supplere referatet slik sameiet ber om. Da tar jeg også med kommentarene som kom 
fra deg, Elena. 
 
_______________________
Med vennlig hilsen 
 
Roar Askeland  
Bærum kommune, Regulering 
telefon 986 17 231 
 

Fra: Svein Dugstad <svein.dugstad@pensumgroup.no> 
Sendt: torsdag 13. april 2023 11:04
Til: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no>
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Emne: VS: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
 
 

Fra: Svein Dugstad <svein@masani.no> 
Sendt: torsdag 13. april 2023 11:00
Til: Svein Dugstad <svein.dugstad@pensumgroup.no>
Emne: VS: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
 
 
Sendt fra E-post for Windows
 

Fra: Svein Dugstad
Sendt: tirsdag 11. april 2023 kl. 19:13
Til: Roar Askeland
Kopi: Espen Odén Evertsen; Tor Romsaas; Sameiet Gamle Drammensvei 44
Emne: VS: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
 
Hei,
 
Jeg mottok dette referatet fra møtet 13. mars, den 27. mars. Vi varslet på informasjonsmøtet 28. mars at 
vi har noen kommentarer.
 
Det fremkommer i pkt. 2,tredje avsnitt at «…GD44 var villige til å vurdere reduksjon av antall 
parkeringsplasser som er i dag.»,  og i pkt. 3, tiende avsnitt at «Betongkonstruksjon på GD44 kan etter 
hans (les Romsaas)/styrets mening fjernes, men dette er ikke avklart med resten av sameiet.»
 
Ovennevnte er misvisende og ufullstendig, og således ikke riktig.
 
Styret i sameiet Gamle Drammensvei 44 har i møte med Bærum kommune , og i senere møter med 
Profier og kommunen, tydelig presisert at styret vil kunne fremme forslag til sameiet om ovennevnte 
under forutsetning av at en eventuell reduksjon av nåværende parkeringsplasser og/eller fjerning av 
betongkonstruksjon kompenseres med tildeling av parkeringsplasser andre steder. Eventuell tomteareal 
som eies av sameiet og som må frigis ved en tverrakse har vi også presisert må kompenseres.
 
Vi ber om at dette tas inn i referatet.
 
Undertegnede spurte i samme møte hva Profier tenker dersom sameiet Gamle Drammensvei 44 ikke 
ønsker noen av forslagene fra Profier. 
 
Svarene fra utbygger ved Steinar Skui og kommunen ved Kjell Seberg må være med i referatet.
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Vennlig hilsen
Svein Dugstad
 
 
 
 
 
Sendt fra E-post for Windows
 

Fra: Espen Odén Evertsen
Sendt: mandag 27. mars 2023 kl. 10:42
Til: Masani AS; Tor Romsaas; Sameiet Gamle Drammensvei 44
Kopi: Espen Odén Evertsen
Emne: Fwd: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, styret i Gamle 
Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
 
Referat fra Siste møte med Profier om dere ikke allerede har mottatt dette. 
 
 
Alt godt,
 
 
Espen Odén Evertsen
m:      +47 922 37 387
e:       espenevertsen@gmail.com
 

Videresendt melding:
 
Fra: Roar Askeland <roar.askeland@baerum.kommune.no>
Emne: Referat fra fellesmøte mellom forslagsstiller av Jernbaneveien 11, 
styret i Gamle Drammensvei 44 og styret i Jernbaneveien 1
Dato: 27. mars 2023 kl. 08:11:46 CEST
Til: "espenevertsen@gmail.com" <espenevertsen@gmail.com>
 

Se vedlagte saksdokumenter.
Svar på denne e-posten sendes post@baerum.kommune.no.
NB! Personsensitive opplysninger skal ikke sendes på e-post.

Arkivreferanse:#f6c462ba1349472691473cfc759043c72020004053#ACOS.WEBSAK#
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